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INTERPELACJA 

w sprawie zaprzestania koszenia trawników na terenach podległych Miastu Lublin lub jednostek 

organizacyjnych Miasta Lublin 

W związku z ryzykiem wystąpienia suszy zwracam się o zaprzestanie koszenia trawników na 

terenach podległych Miastu Lublin oraz na terenach zarządzanych przez jednostki organizacyjne 

Miasta Lublin. W ocenie ekspertów koszenie zieleni, szczególnie w obliczu suszy jest niepożądane. 

Wyższa zieleń poprawia retencję, zwiększa bioróżnorodność oraz dodatkowo oczyszcza powietrze. 

Należy także zwrócić uwagę, że w okresie suszy wzrost roślin zielonych będzie w sposób naturalny 

ograniczony. 

Jednocześnie wnioskuję na przyszłość o dalszą, systematyczną zamianę trawników w tzw. łąki 

kwietne w celu zwiększenia bioróżnorodności i ograniczenia koszenia terenów zielonych. Proces ten 

może zostać połączony z procesem zbierania nasion pożądanych roślin kwitnących przez młodzież 

szkolną w ramach stosownych przedmiotów szkolnych. 

Ponadto wobec oczekiwanego zmniejszenia wpływów do budżetu Miasta zaprzestanie 

koszenia trawników pozwoli na zmniejszenie kosztów bieżących. 

Z poważaniem 




